
2019 年第三届中总全国青商杯羽球交流赛 
ACCCIM 3rd Young Entrepreneurs Badminton Competition 2019 

17 & 18-5-2019, SMJK Yok Bin, Melaka 
 

暂定节目表 Tentative Programme 
 

17-05-2019 （星期五 Friday） 

1.30 pm 报到 / 简报 Registration / Briefing 

2.00 pm 嘉宾入席 Arrival of Guest 

2.30 pm 2019 年第三届中总全国青商杯羽球交流赛筹委会主席陈和顺先生致欢迎词 
Welcoming remarks by Mr. Hanson Tan, Chairman of Organising Committee of 
ACCCIM 3rd Young Entrepreneurs Badminton Competition 2019 

马来西亚全国总商会总会长暨马来西亚中华总商会（中总） 

总会长丹斯里拿督戴良业致开幕词及主持开球礼 
Opening remarks and kick-off ceremony by Tan Sri Datuk Ter Leong Yap,  
President of National Chamber of Commerce and Industry of Malaysia (NCCIM) cum 
President of ACCCIM 

赠送纪念品 Presentation of souvenir 

合拍团体照 Group photo session 

3.00 pm 16 强/ 20 强分组赛（每局 30 赛点、参赛队伍必须完成全部小组赛事） 
Round of 16 Teams / 20 Teams (30 points per game, all teams shall be played to full 
set of all matches in the pool) 

6.00 pm 第一天赛事结束 
End of day 1 matches 

6.15 pm 欢迎晚宴 
Welcoming Dinner 

18-05-2019 （星期六 Saturday） 

9.00 am 8 强分组竞赛（每局 21 赛点、3 局为标准） 
Quarter Finals (21 points per game, 3 games per match) 

半决赛（每局 21 赛点、3 盘 2 胜为标准） 
Semi-finals (21 points per game, 2 out of 3 games per match) 

决赛（每局 21 赛点、3 盘 2 胜为标准） 
Finals (21 points per game, 2 out of 3 games per match) 

11.30 am 马来西亚中华总商会（中总）总秘书暨青商团顾问拿督卢成全主持颁奖礼 
Prizes Presentation by Dato’ Low Kian Chuan, Secretary-General of ACCCIM cum 
Adviser of ACCCIM Young Entrepreneurs Committee 
 

 

* 主办单位有权修改节目内容    The Organiser reserves the rights to change the programme 


